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1. Opening openbare vergadering. 
Voorzitter opent de vergadering 
 
2. Goedkeuring verslag vergadering 6 maart 2017 jl.  
Geen opmerkingen ten aanzien van het verslag van 6 maart 2017.  

 
3. Dorpsvisie.  
 
Dorpsvisie Sociale Cohesie en ouderenzorg  
 
In de maanden mei en juni worden er speciale koffieochtenden gehouden omdat de werkgroep nu 

een jaar de ochtenden organiseert. 

Op 31 mei 2017 wordt er een speciale koffieochtend georganiseerd in samenwerking met 
basisschool de Harpoen. Groep 8 gaat helpen met het maken van een brunch.                                                         
Op de laatste woensdag van juni is het de bedoeling om een rondvaart te organiseren door het 
Jisperveld.  
 
Dorpsvisie Huisvesting 

 
Zoals eerder vermeld is deze groep opgeheven aangezien deze groep zich niet serieus voelde 
genomen door de gemeente.  
Mvr Fens kwam er toch op terug of de dorpsvisiegroep  niet alsnog in gesprek wilt met de 
gemeente. De Contactcommissie geeft aan bij Mvr Fens dat het daar te laat voor is.  
 
In Juni 2016 is er een gesprek geweest met de leden van de dorpsvisiegroep en de gemeente.  

In november 2016 stond er een vervolggesprek gepland. Op de dag van het gesprek werd er 
afgebeld door de secretaresse van de wethouder. Het overleg die avond kon niet door gaan,  

aangezien de voorbereidend ambtenaar wegens ziekte afwezig was deze dag. De wethouder welke 
in gesprek zou gaan met dorpsvisiegroep kon niet de benodigde antwoorden geven aan de 
dorpsvisiegroep. De contactcommissie betreurt het dat een afspraak op deze manier wordt 
afgezegd aangezien de betreffende ambtenaar het al eerder had moeten voorbereiden en niet op 
de dag zelf. De contactcommissie betreurd het des te meer, omdat de gemeente erg veel aandacht 

besteed aan burgerparticipatie. In dit geval is er naar onze mening te weinig gedaan met het 
burgerinitiatief. Dit heeft tot gevolg gehad, dat de betreffende dorpsvisiegroep is opgeheven.  
 
Mvr Fens geeft tijdens de vergadering aan dat de gemeente er niet veel aan heeft kunnen doen. 
Aangezien het een feit is dat er geen tweede lijns bebouwing is toegestaan in zogenaamde ‘lint 
dorpen’.  

 



De Contactcommissie begrijpt het feit dat dit niet mogelijk is, echter had de betreffende wethouder 

dit ook kenbaar kunnen maken aan de Dorpsvisiegroep. Dan hadden zij geen energie hoeven 
steken in iets wat überhaupt onmogelijk zou zijn,.  
 
 
4. Wijkbudget  
 
Met betrekking tot het wijkbudget 2017 ligt er een idee op tafel om een geluidsinstallatie aan te 

schaffen welke door de verschillende verenigingen in het dorp gebruikt mag worden. Te denken 
valt aan bijvoorbeeld Bingo avond, sinterklaas intocht, toneeluitvoering enz. Dit project is echter 
lastig te realiseren omdat geluidsinstallaties storen door de aanwezigheid van mobiele telefoons. 
De installaties die hier minder last van hebben zijn aanzienlijk duurder in aanschaf. Het idee voor 
de geluidsinstallatie wordt verder onderzocht. Er is ten opzichte van de voorgaande vergadering 
nog geen vooruitgang inzake de geluidsinstallatie. 

 
Ook eerder is er een vraag binnen gekomen of er een bank(je) kan worden geplaatst aan het 
wandelpad op het Oosteinde (laarzen pad). Dit is voor de mensen die graag willen wandelen maar 
ook tussendoor even willen/moeten uitrusten. Dit initiatief is uitgezet bij de gemeente, hierop is 

nog geen reactie ontvangen. 
 
De overige ideeën inzake het wijkbudget zijn een aanschaf van een AED aan de zijde van Wormer 

bijvoorbeeld bij de basisschool, of het verlichten van het Raadhuis in Jisp op dezelfde wijze als de 
kerktoren.  
 
Tevens horen graag van de bewoners waar zij het wijkbudget het liefst aan zouden willen besteden. 
 
 
5. Verkeersveiligheid 

 
Mvr S Klopper maakt de opmerking dat er bij een aantal punaises omheen wordt gereden langs de 
zijkant van de weg. Dit levert soms gevaarlijke situaties op voor de voetgangers aan de zijkant van 
de weg. De Contactcommissie geeft aan dat de punaises op de tekening meer in het midden van de 
weg lagen. Echter zal er voorlopig niets veranderen aan de huidige situatie. 
 

Anouk vraagt aan Mvr Fens hoe de verkeersonveilige situatie ter hoogte van Weiver 35 wordt 
opgelost met aan de ene zijde paaltjes en de andere zijde geparkeerde auto’s.  
Automobilisten die elkaar daar tegen komen hebben beide geen voorrang waardoor gevaarlijke 
situaties kunnen ontstaan. Mvr Fens komt hier nog op terug.  
 
6. Wegsloot  
Geen verdere mededelingen. De vraag vanuit de Contactcommissie zal worden gesteld wanneer de 

werkzaamheden aan de wegsloot zullen starten. De start aan de wegsloot zal hoogstwaarschijnlijk 
na de bouwvak plaatsvinden.  
 
7. Ingekomen stukken of mededelingen  
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 



8. Rondvraag 

Op het surfeilandje is aan de kant van de bruiloftsloot de oever erg slecht, de kant spoelt hier 
steeds verder weg. Nagaan of dit aangevuld kan worden met palen of een takken constructie zodat 
de kanten minder snel wegspoelen. Misschien kunnen hiervoor oude palen vanuit de wegsloot 
worden gebruikt. Hierop dient nog actie ondernomen te worden, voorleggen bij gemeente/Jos 
Wezel.  
 
Mvr S Klopper vraagt of er iets gedaan kan worden aan de ‘gaten’ in de weg welke zijn ontstaan bij 

haar voor de deur vanwege het verwijderen van 2 paaltjes. Kiki zal hiervoor een melding bij de 
gemeente maken.  
 
Een vraag gesteld over de picknickbanken in het ‘kommetje’ . Deze picknickbanken zijn recht gezet 
door het plaats van een stapel stenen. Echter staan deze tafels niet erg stabiel. De picknickbanken 
zijn eigendom van de gemeente. Kiki zal hiervoor eveneens een melding bij de gemeente maken.  

 
De water-BOA Ed Zijp heeft zicht voorgesteld bij de Contactcommissie Jisp. Hij gaat handhaven in 
het Wormer- en Jisperveld en in het buitengebied. Hij is het nieuwe aanspreekpunt voor het gehele 
veld en buitengebied.   

 
9 Sluiting  
Anouk sluit om 20.45 de vergadering  

 
Eerst volgende vergadering maandag 3 juli 2017 
 
Actiepunten 

- Schilderen van de bruggen.  
Antwoord gemeente: Het onderhoud van de bruggen valt    

      onder het kunstwerken areaal en wordt bekeken in 2016 of 2017.  

            De contactcommissie heeft de vraag aan Mvr Fens (wethouder) gesteld wat dit inhoudt.  
            Mvr Fens komt erop terug .   
 Jim heeft contact met de gemeente gehad het schilderen van de bruggen staat nog niet 
 op de begroting voor 2016/2017.  

De reactie vanuit de gemeente is dat als het nodig is om de bruggen te schilderen de 
contactcommissie dit ook zelf kan doen. De gemeente stelt hiervoor geld beschikbaar.  

De contactcommissie moet eerst een inventarisatie maken welke bruggen eerst geschilderd 
 moeten worden en dit doorgeven aan de gemeente. Reactie gemeente inzake onderhoud 
brug naar de Nieuwe buurt toe.  

 
- Dorpsstraat en de stoep van het Oosteinde lijken wel een wasbord.  

Contactcommissie stuurt een melding naar de gemeente en vraagt om reactie.  
Bestrating Dorpsstraat aan rechterzijde vanaf raadhuis rechterzijde vanaf raadhuis 

tot aan de Lepelaar slecht na bekabelingswerkzaamheden (betreft een strook in de weg) 
Besproken in de vergadering van 11 juli’16 om renovatie van de weg gelijk mee te nemen 
met plaatsen schoeiing wegsloot.  
 

 
 


